
     Protokół Nr 28  
 
 
z posiedzenia Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej z dnia 22 czerwca 2009 r.  
 
 
 
W posiedzeniu Komisji uczestniczyli – radni członkowie Komisji obecni zgodnie z załączoną  
listą obecności – zał. nr 1 do protokołu, Wójt Gminy Pabianice H. Gajda Kierownik Gminnej 
Biblioteki Publicznej A. Pluta, inspektor  M. Wieczorek. 
 
Tematem posiedzenia  było: 
 
1. Stan rozwoju kultury wraz z bibliotekarstwem na tle istniejącej bazy w gminie Pabianice. 
2. Sprawy róŜne /omówienie materiałów na najbliŜszą sesję/ .  
 
Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej i 
Organizacyjnej H. Kalinowski. 
Przewodniczący  otworzył posiedzenie, powitał  przybyłych  i na wniosek złoŜony przez 
większość radnych zaproponował zmianę  porządku posiedzenia  w sposób taki, aby 
rozpocząć  posiedzenie od realizacji  pkt.  2 to jest spraw róŜnych i omówienia materiałów na 
najbliŜszą sesję Rady Gminy.  
Komisja zaakceptowała pozytywnie zmianę  porządku posiedzenia.  
 
Ad. pkt. 1 
 
Sprawy róŜne, omówienie materiałów na sesję Rady Gminy.  
 
 
O głos poprosił radny M. Muszczak, który zgłosił problem   jaki  dotarł  do niego.  
Dotyczy on tego, iŜ  do Gimnazjum w Piątkowisku  są  przyjmowani uczniowie spoza terenu 
gminy Pabianice, którzy nie uczęszczali do szkół podstawowych na naszym terenie, a 
zdarzają się sytuacje, Ŝe nie są   przyjmowani uczniowie z naszego terenu.  
Zdaniem radnego sytuacja taka nie powinna mieć miejsca, pierwszeństwo powinni mieć 
uczniowie z terenu gminy Pabianice. MoŜe naleŜałoby utworzyć regulamin zasad 
przyjmowania uczniów do Gimnazjum.  
 
Radny A. Jaksa zabierając głos w powyŜszej sprawie powiedział, Ŝe jest przeciwny tworzeniu 
jakichkolwiek regulaminów określających zasady przyjmowania uczniów do Gimnazjum 
Rada Gminy powinna dać swobodę dyrektorowi w tych działaniach i nie ingerować w nie. 
JednakŜe na pewno priorytetem powinno być przyjmowanie uczniów w pierwszej kolejności 
z naszej gminy.  
 
Przewodniczący Komisji H. Kalinowski zgłosił do Wójta Gminy sprawę z jaką zwróciła 
się do niego bibliotekarka z Piątkowiska. Chodzi o zainstalowanie w ogródku przy 
budynku biblioteki  w Piątkowisku /budynek po posterunku policji/  niewielkiej 
zjeŜdŜalni dla dzieci, a takŜe huśtawek. 
 
Radna H. Jaros zwróciła się do Wójta Gminy z pytaniem, czy Wójt Gminy przyznał 
dodatkowe środki finansowe dla LKS Burza.  
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Wójt Gminy poinformował, Ŝe pismo przekazał właśnie do  rozpatrzenie na dzisiejszym 
posiedzeniu Komisji Samorządowo-Społecznej. Pismo G LKS Burza  w sprawie  
dodatkowego finansowania klubu  w załączeniu do niniejszego protokołu.  
Inspektor M. Wieczorek przypomniał, Ŝe Rada Gminy w październiku ubiegłego roku 
przyjęła uchwałę w sprawie finansowania sportu kwalifikowanego z opracowanym 
regulaminem przyznawania środków finansowych. 
Wszystkie kluby zgodnie z obowiązującym  regulaminem otrzymały dotacje na swoją 
działalność. Był organizowany jeszcze jeden konkurs do którego moŜna było przystąpić i 
otrzymać  środki finansowe /w ramach poŜytku publicznego/, jednak nie wszystkie kluby 
sportowego do niego przystąpiły. Obecnie w budŜecie gminy nie ma juŜ środków w tym 
dziale, poniewaŜ zgodnie z podjęta uchwałą i obowiązującym regulaminem zostały 
rozdysponowane.  
Jedyna droga jaka pozostaje to zgoda Rady Gminy na przyznanie środków, o które występuje 
klub „Burza” i rozpoczęcie od początku takiej samej drogi poprzez przestrzeganie przepisów 
uchwały Rady Gminy w tej sprawie łącznie z przeprowadzeniem  wymaganego konkursu.  
 
Radny A. Jaksa zabierając głos powiedział, iŜ uwaŜa, Ŝe powinniśmy szanować przyjętą 
zasadę rozdysponowania środków na potrzeby LZS. My jako Rada Gminy nie powinniśmy 
łoŜyć  duŜych pieniędzy na te cel.  KaŜdy z klubów otrzymał  równo po 12 tys. 
 
Wójt Gminy poddał pod rozwagę, czy mógłby  przyznać ze swojej strony  dla Klubu „Burza” 
nagrodę.  
Skarbnik Gminy odpowiedziała, Ŝe mogła by to być  nagroda rzeczowa np. puchar. Ponadto 
zaproponowała, Ŝe kwestię dodatkowych środków dla klubów sportowych moŜna rozwaŜyć 
podczas projektowania budŜetu gminy na przyszły rok.  
Podsumowując temat powyŜszy Komisja Samorządowo Społeczna stwierdziła, Ŝe w 
chwili obecnej nie widzi moŜliwości przyznania dodatkowych środków finansowych dla 
Klubu Burza, moŜna rozwaŜyć zwiększenie budŜetu gminy ale dopiero w roku 
przyszłym  
 
 Przewodniczący Komisji H. Kalinowski  przedłoŜył odpowiedzi na wnioski ze wspólnego 
posiedzenia Komisji Samorządowo-Społecznej i Gospodarczo-Finansowej z dnia 22 maja 
2009 r. Są to pisma dyrektora Gimnazjum w Piątkowisku i dyrektora Zespołu Szkolno- 
Przedszkolnego w Piątkowisku – stanowiące zał. nr 2 i 3 do niniejszego protokołu.  
 
Wójt Gminy H. Gajda zapoznał Komisje z pismami dyrektorów szkół o udzielenie pomocy 
finansowej, pisma  wpłynęły do Urzędu Gminy Pabianice w związku z wydatkami jakie 
szkoły muszą ponieść na zaplanowane remonty podczas wakacji. 
Kserokopie pism w załączeniu do niniejszego protokołu.  
 
Następnie Przewodniczący Komisji H. Kalinowski przedłoŜył pismo SP ZOZ w Pabianicach 
znak SP ZOZ DN.0712/89/09, które wpłynęło do Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady 
Gminy Pabianice, a zadekretowane do Komisji Rady Gminy o ustosunkowanie się do 
zawartej prośby w piśmie. /kserokopia pisma w załączeniu do protokołu jako zał. nr 4/ 
SP. ZOZ występuje do nas z prośbą o wsparcie finansowe na  modernizację oddziału Zakładu 
Opiekuńczo Leczniczego w szpitalu.  
 
Wójt poinformował Komisję, Ŝe będąc na spotkaniu  z dyrektorem SP ZOZ w Pabianicach 
usłyszał informację, Ŝe kaŜda pomoc nasza, nawet najskromniejsza jest pomocą oczekiwaną i 
potrzebną.  
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Radni – członkowie Komisji  aprobują pomoc gminy w kwocie 5 tys. zł. dla potrzeb szpitala 
w Pabianicach / na modernizację  ZOL /.  
Wójt zobowiązał się przygotować na najbliŜszą sesję uchwałę w powyŜszej sprawie. 
 
Komisja przystąpiła do analizy projektów uchwał na najbliŜszą sesję Rady Gminy Pabianice.  
Wójt kolejno przedkładał następujące projekty uchwał: 
 
a/ zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę Gminy Pabianice – Uchwała Nr 
XXXV/A/2009, 
b/ zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2009 r. – Uchwała Nr XXXV/B/2009, 
c/ zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2009 r. – Uchwała Nr XXXV/C/2009, 
d/ zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2009 r. – Uchwała Nr XXXV/D/2009,  
e/ zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2009 r. – Uchwała Nr XXXV/E/2009, 
f/ wyraŜenia zgody / nie wyraŜenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budŜecie 
gminy Pabianice – Uchwała Nr XXXV/F/2009 
g/ zmian w załączniku nr 11 i 12 do Uchwały Nr XIX/2002/2009 z dnia 5 lutego 2009 r. w 
sprawie uchwalenia budŜetu gminy Pabianice na 2009 r. – Uchwała Nr XXXV/G/2009  
 
PrzedłoŜone projekty uchwał stanowią  załączniki do niniejszego protokołu od nr 5 do nr 11.  
Uzasadnienia  do powyŜszych projektów uchwał stanowią zał. nr 12 do protokołu. 
 
  
Wójt poinformował Komisję, Ŝe na najbliŜszej sesji Rady Gminy zwróci się z wnioskiem o 
wprowadzenie do porządku obrad dodatkowych projektów uchwał.  
Będą to projekty uchwał w sprawach: 
 
-upowaŜnienia Prezydenta Miasta Pabianic do wykorzystania herbu Gminy Pabianice na 
dokumentach dotyczących projektu pod nazwą „ Nie tylko podręcznik i tablica – 
wykorzystanie nowoczesnych technologii informatycznych w kształceniu młodzieŜy ze szkół 
róŜnych szczebli”, 
 
- zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych na terenie gminy Pabianice, 
 
- udzielenia pomocy finansowej  dla Powiatu Pabianickiego,  
- zmiany w Uchwale Nr XXXIV/243/2009 Rady Gminy Pabianice z dnia 26 maja 2009 r w 
sprawie zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2009 r.  
 
oraz projekt uchwały dot. wsparcia SP ZOZ kwotą 5 tys. zł. na modernizację ZOL.  
Projekty uchwał stanowią załączniki do protokołu od numeru 13 do nr 17  
 
Przewodniczący Komisji H. Kalinowski  zwrócił się do Wójta z prośbą o zlecenie wykonania 
przez Urząd Gminy planu ulic osiedla w Piątkowisku, a takŜe oznakowania znakami 
drogowymi osiedla szczególnie ostrzegawczymi uwaga na drogę z pierwszeństwem 
przejazdu.  
 
 
Ad. pkt. 2.  
 
 Stan rozwoju kultury wraz z bibliotekarstwem na tle istniejącej bazy w gminie Pabianice. 
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Inspektor M. Wieczorek przedłoŜył informację na temat działalności Zespołu Pieśni i Tańca 
„Bychlewianka” w pierwszym półroczu 2009 roku – informacja pisemna stanowi zał. nr 18 
oraz działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w pierwszym półroczu 2009 roku – załącznik 
pisemny nr 19. 
 
Inspektor M. Wieczorek  poinformował, Ŝe stoimy przed zadaniem powołania instytucji 
kultury na terenie gminy. Jest to konieczne, abyśmy mogli przystąpić  do programu  „ 
Biblioteka – Plus” i tym samym pozyskiwać środki finansowe z zewnątrz. Biblioteka będzie 
mogła pozyskiwać dochody i wystawiać faktury. 
W miesiącu październiku bądź listopadzie będą na sesję przygotowane projekty uchwał w 
tym temacie, aby od nowego roku moŜna być przygotowanym merytorycznie do zadania.  
Inspektor zwrócił się do Komisji z apelem o zgłaszanie potrzeb na występy  ZPi T 
„Bychleiwnka”, czy teŜ Gminnej  Orkiestry  Dętej na okolicznościowych gminnych 
spotkaniach. JeŜeli jest taka naleŜy   zwracać się do Urzędu Gminy,  wówczas na pewno 
będzie to moŜliwe do realizacji.  
Na tym posiedzenie Komisji zakończono.  
 
       Posiedzeniu Komisji przewodniczył: 
       Przewodniczący Komisji  
      Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej  
 
        Henryk Kalinowski  
 
 
Protokołowała: 
 
Urszula Czerwonka  

 
 

 


